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PROCES - VERBAL 

încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Medgidia 

din data de 29 aprilie 2020, ora 17 
00

 
 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 29 aprilie 2020, ȋn şedinţă 

extraordinară, fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 381/24.04.2020, completată prin dispoziţia 

primarului nr. 382/27.04.2020. 

Şedinţa extraordinară are loc la sediul Casei de Cultură „I.N. Roman”, str. Republicii, nr. 5, ȋn 

sala de la parter, incepând cu orele 17
.00 

şi este publică.  

La şedinţă, din numărul total de 19 consilieri locali, sunt prezenţi 14 consilieri. Lipsesc domnii 

consilieri Parpală Florentin, Ion Narcis Ion, Rotaru Ion Aurel, Pricop Constantin, Vladescu Luminita. 

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Caprinciu Stelică. 

Participă: primarul,Valentin Vrabie şi domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, 

Geafar Nesrin. 

Sunt invitaţi: dna Prunău Daniela- şef Serviciu A.P.L, dna Popa Feza- consilier R.C.L.M.P.A., dl 

Mihale Andrei- consilier PMM si dl Becu Gabriel. 

Dl preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 14 voturi 

„pentru”. 

Ordinea de zi cuprinde: 

 
1.   Proiectul de hotarare nr. 45 privind constatarea incetarii de drept, prin demisie, a 

mandatului de consilier local al domnului Parpala Florentin si declararea ca vacant a locului 

de consilier local al Partidului M10 - initiator, Primarul Municipiului Medgidia; Aviz: 

Comisia C 

 

2.   Proiectul de hotarare nr. 46 privind validarea mandatului de consilier local al domnului 

Becu Gabriel, urmatorul supleant inscris pe lista de candidati a Patidului M10 - initiator, 

Primarul Municipiului Medgidia; Aviz: Comisia de validare 

 

3.   Proiectul de hotarare nr. 43 privind eliberarea din functia de viceprimar al Municipiului 

Medgidia a doamnei Luminita Vladescu - initiator, Primarul Municipiului Medgidia; Aviz: 

Comisia A,B,C,D 

 

4.   Proiectul de hotarare nr. 44  privind alegerea viceprimarului Municipiului Medgidia, 

judet Constanta- initiator, Primarul Municipiului Medgidia; Aviz: Comisia de validare 

 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi privind constatarea incetarii de drept, prin demisie, a 

mandatului de consilier local al domnului Parpala Florentin si declararea ca vacant a locului de consilier 

local al Partidului M10 

Dl presedinte de sedinta: Proiectul face referire la faptul ca trebuie sa luam act de demisia 

domnului Parpala. 

           Dl presedinte de sedinta prezinta documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a fost avizat in 

comisia de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al municipiului Medgidia. 

           Nefiind interventii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la vot si se adopta cu 14 voturi 

„pentru”. 

           Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi privind validarea mandatului de consilier local al 

domnului Becu Gabriel, urmatorul supleant inscris pe lista de candidati a Patidului M10. 
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Dl presedinte de sedinta, avand si calitatea de presedinte al comisiei de validare, dă citire 

procesului-verbal al comisiei de validare: proces-verbal ȋncheiat astazi, 29 aprilie 2020, ȋn sedinta 

comisiei de validare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia. Astazi 29 aprilie 2020, comisia de 

validare desemnata de Consiliul Local al Municipiului Medgidia, ȋn sedinta de constituire din data de 

25.06.2016, modificata si completata prin HCL nr. 42 in sedinta din data de 29.05.2019, a examinat in 

conformitate cu prev. art. 596, alin. 2 si 3 lit. e din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ si in 

conformitate cu prev art. 31 si art. 33 din Legea nr. 215/2003, legalitatea alegerii domnului Becu Gabriel. 

Comisia constată ca au fost respectate dispozitiile legale și că nu sunt cazuri de incompatibilitate, fapt 

pentru care a hotarât să propună validarea primului supleant ȋnscris pe lista de consilieri locali a Partidului 

M10, a domnului Becu Gabriel. Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces-verbal, semnat de catre 

toti cei 5 membri (Carprinciu Stelica, Samir Menan, Branza Dumitru, Trifan Alin Romeo si Zisu 

Constantin). 

          Se supune la vot punctul nr. 2 de pe ordinea de zi care se voteaza cu 14 voturi “pentru”. 

          Domnul Becu Gabriel depune jurământul de credinţă. 

          Dl presedinte de sedinta face mentiunea ca in sala sunt prezenti 15 consilieri ȋn functie. 

          Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi privind eliberarea din functia de viceprimar al 

Municipiului Medgidia a doamnei Luminita Vlădescu. 

           Dl presedinte de sedinta prezinta documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a fost avizat in 

comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al municipiului Medgidia. 

           Dl consilier Butnaru Marian: Avizul de legalitate este dat clar? 

           Dra secretar general: Urmare a aparitiei Codului Administrativ, proiectele de hotarare, se 

avizeazăde legalitate, nu se mai dau avize separat. Deci proiectul de hotarare este avizat. 

           Dl presedinte de sedinta : In acest context, orice validare sau orice aprobare in functia de 

viceprimar sau eliberarea din functia de viceprimar, se face prin vot secret. Ca atare, as avea rugamintea 

la dvs si la dl Menan, propun la vot buletinul de vot care are următorul cuprins “sunteti de acord cu 

eliberarea din functia de viceprimar al Municipiului Medgidia a doamnei Vlădescu Luminita?” Raspuns, 

da sau nu. 

Inainte de a trece la procedura de vot, va informez asupra modalitătii de vot. Asupra buletinului de vot, vă 

veti exprima optiunea prin da sau nu. Exercitarea votului se va face ȋn cabina special amenajată, secretarul 

comisiei de validare va înmâna fiecarui consilier un pix  cu mină albastră si se va vota doar cu pixul 

ȋnmânat de secretarul comisiei și un singur buletin de vot, ștampilat de către președintele de ședință cu 

ștampila consiliului local. Intrarea ȋn cabina de vot se va face ȋn ordine alfabetică, fiecare consilier isi va 

exercita optiunea de vot prin bararea cu “x” a raspunsului nedorit, astfel că, optiunea de vot valabil 

exprimată va fi cuvântul nebarat. Mai explic o dată? In conditiile in care sunteti de acord cu eliberarea din 

functia de viceprimar, va ramâne curat, nemazgălit, neșters cuvântul “da”. Se va sterge cuvântul “nu”.In 

conditiile inverse, atunci se va sterge cuvântul “da”. 

           Dl primar Valentin Vrabie: Nu este ca la vot, pui ștampila pe cel care ȋl vrei, ci invers. Ramane 

nebarată optiunea dvs. 

           Dl presedinte de sedinta : Nebararea niciunui răspuns, respectiv bararea ambelor răspunsuri, 

reprezintă vot nul. 

          Se supune la vot buletinul de vot ȋn forma prezentată care se aprobă cu 15 voturi “pentru”. 

Aceea este urna. Am rugamintea sa o verificati și să-i puneti un sigiliu. Incepe procedura de vot, ȋn ordine 

alfabetică. După procedura de vot, comisia de validare se retrage și se ia o scurtă pauză. 

          Dl presedinte de sedinta : Proces-verbal privind numărarea voturilor privind eliberarea din functia 

de viceprimar al Municipiului Medgidia a doamnei Vlădescu Luminita, ȋncheiat azi, 29 aprilie 2020. 

Comisia de validare consitituită de Consiliul Local al Municipiului Medgidia ȋn sedinta din data de 

25.06.2016, modificată și completată prin HCL nr. 42/29.05.2019, a procedat la numărarea voturilor 

exprimate pentru eliberarea din functia de viceprimar al Municipiului Medgidia a doamnei Vlădescu 

Luminita. S-au ȋnregistrat un număr de 15 buletine de vot, din care voturi nule 1, voturi valabil exprimate 

14, voturi “da” 14. Astfel, ȋn urma voturilor exprimate, se constată eliberarea din functia de viceprimar al 

Municipiului Medgidia a doamnei Vlădescu Luminita, ce a ȋntrunit un numar de 14 voturi “da”, adică cu 
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majoritatea a doua treimi din numărul consilierilor locali în funcție. Rezultatul votului secret privind 

eliberarea din functia de viceprimar al Municipiului Medgidia a doamnei Vlădescu Luminita, este 

consemnat ȋn prezentul proces-verbal, intocmit ȋntr-un singur exemplar original, ce se arhivează la 

dosarul de sedintă. Semnat, presedinte comisie de validare si ceilalti 4 membri. 

           Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi privind alegerea viceprimarului Municipiului 

Medgidia, judet Constanta. 

            Dl presedinte de sedintă prezintă documentatia punctului, având avizul favorabil al secretarului 

general al municipiului Medgidia. 

           Dl presedinte de sedinta : Cine doreste, să facă propuneri. 

           Dl primar Valentin Vrabie: Dl presedinte, dacă imi permiteti, pentru că tot eu am fost initiatorul 

pentru a ȋncheia definitiv acest scandal ce se instalase ȋn Primaria Medgidia, v-aș ruga, dacă imi permiteti, 

tot eu să fac propunerea, fiind initiatorul proiectului de hotarare.... 

           Dl consilier Butnaru Marian: Aveti voie dupa noul Cod Administrativ. 

           Dl primar Valentin Vrabie: Pentru că suntem in multe implementări de proiecte ȋn Medgidia, aș 

avea nevoie de un om care si cunoaște un pic administratie și m-am orientat la dl Păun Niculae, deci 

propunerea mea ar fi domnul Paun pentru functia de viceprimar. 

           Dl presedinte de sedinta : Dl Păun, sunteti de acord, acceptati? 

           Dl consilier Butnaru Marian: Ati spus să facem propuneri. 

           Dl presedinte de sedinta : Deocamandată discutăm cu domnul Păun. 

           Dl consilier Paun Niculae: Accept și chiar domnul primar, m-aţi luat prin surprindere. E o onoare 

pentru mine și accept. 

           Dl presedinte de sedinta : Alte propuneri dacă mai aveti, vă rog! Nu sunt. 

           Se ia o scurtă pauză pentru ȋntocmirea buletinelor de vot.  

           Dl presedinte de sedinta : Va fi tot prin vot secret. Până atunci, mai pregătim ȋncă o dată urna, o 

verificăm si o mai sigilăm. 

Buletinele de vot au sosit. Vă veti exprima optiunea prin bararea cu o linie, dacă nu sunteti de acord. Dacă 

sunteti de acord ca domnul Păun Niculae să fie viceprimar, introduceti buletinul de vot exact asa cum l-ati 

primit. Dacă nu sunteti de acord cu el, ȋl luati si ȋl tăiati. Se va intra la vot tot ȋn ordine alfabetică, cu 

acelasi pix pe care l-ati primit mai devreme, urmăm aceeasi procedură. 

            Dl consilier Petre Epure: Câte voturi sunt necesare? 

            Dl primar Valentin Vrabie: 10 voturi. 

            Dl președinte de ședintă dă citire procesului-verbal astfel: Proces-verbal voturi viceprimar, 

ȋncheiat astazi, 29 aprilie 2020. Comisia de validare consitituită de Consiliul Local al Municipiului 

Medgidia ȋn sedinta din data de 25.06.2016, modificată și completată prin HCL nr. 42/29.05.2019, a 

procedat la numărarea voturilor pentru alegerea viceprimarului Municipiului Medgidia. S-a inregistrat  un 

număr de 15 buletine de vot, din care voturi nule, niciunul, voturi valabil  exprimate, 15, din care 15 

voturi “pentru”. Asfel, ȋn urma voturilor valabil exprimate, a fost ales ȋn functia de viceprimar al 

Municipiului Medgidia, domnul Păun Niculae, ce a ȋntrunit un număr de 15 voturi “pentru”, adică cu 

majoritatea absolută din numărul consilierilor Consiliului Local Medgidia. Rezultatul votului secret 

pentru alegerea viceprimarului Municipiului Medgidia, este consemnat ȋn prezentul proces-verbal, 

ȋntocmit  ȋntr-un exemplar, ce se arhivează la dosarul de ședintă. Semnează comisia de validare.  

Felicitări domnule nou viceprimar și succes! 

           Dl viceprimar Paun Niculae: Vă multumesc pentru ȋncrederea acordată si să fiti sigur că nu o să 

dezamăgesc. Domnule primar, vă multumesc pentru ȋncredere, multumesc colegilor care au avut 

ȋncredere ȋn mine din prima. 

           Dl primar Valentin Vrabie: Să stiti că este și meritul domnului Ozgun care este al treilea, dar are 

timp. 

           Dl consilier Marian Butnaru: Are timp, că este tânăr. 

           Dl viceprimar Paun Niculae: Vă multumesc ȋncă o dată. 

           Dl presedinte de sedinta : Ati văzut si la mapă și ati primit și pe mail faptul că domnul Saguna  

si-a dat demisia din functia de administrator special al SC Apollo Ecoterm SRL. Conform contractului de 
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mandat pe care ȋl are, are un aviz de 30 de zile. In aceste conditii, am rugămintea către conducerea 

primăriei, domnule primar, să ȋncercăm să initiem un proiect de hotărâre pentru numirea unui nou 

administrator special, ȋn decursul celor 30 de zile, adică până la data de 26 mai, să avem un proiect de 

hotărâre pe masă. Eu am vorbit cu domnul Saguna astâzi, l-am rugat să-si prezinte, având ȋn vedere că 

anul 2019 și l-a ȋncheiat dumnealui, să-si prezinte și partea de bilanţ si aprobarea de bilanţ și inventarieri, 

tot ce a făcut. 

           Dl primar Valentin Vrabie: Domnule președinte, domnilor colegi consilieri, o să initiez acest 

proiect de hotărâre, dar o să las la latitudinea PSD, care de 8 ani de zile au coordonat si s-au ocupat ȋn 

mod direct de aceasta societate, sa vina dumnealor cu un alt administrator, pe care sa-l propuna. Pana 

acum au fost 3 administratori propusi de dumnealor si este normal sa le dam continuitate, sa dovedeasca 

de ce sunt capabili. Dar discutam intr-o luna de zile de aum. Multumesc. 

           Dl consilier Marian Butnaru: Mai avem un raport al administratorului judiciar. 

           Dl presedinte de sedinta : Nu este un raport al administratorului judiciar, este o notă de 

informare, tot de Apollo făcută, mă rog, are viza doamnei administrator judiciar, in care, daca l-ati citit, se 

specifica modul in care se afla sociatatea la ora actuala, din punct de vedere juridic. Din cate am inteles,  

s-a discutat ultima contestatie la tabelul creditorilor, urmeaza sa se intocmeasca tabelul creditorilor 

definitivi, dupa care sa se vina cu un plan de reorganizare, in termen de 30 de zile, sa se treaca, in prima 

faza la asociatul unic, respectiv Consiliul Local, dupa care se depune mai departe votul creditorilor, in 

conditiile in care trece. 

          Dl consilier Chirita Liviu: Noi acum avem mai putină implicare. 

          Dl presedinte de sedinta : Mai putină implicare, ȋntr-adevăr. In momentul de fata, din ceea ce stiu, 

ca parte de legislatie, administratorul special este reprezentantul actionariatului. Pana sa numeste altul, 

duce mai departe munca, daca nu se numeste niciunul, este posibil sa se ridice dreptul de administrare al 

societatii, iar in aceste conditii, administratorul judiciar poate sa ia orice decizii, fie sa conduca 

dumnealui, fie sa numeasca o alta terta persoana 

          Dl consilier Chirita Liviu: Ridica obiectul de administrare, dar el are obligatia sa publice periodic 

raportul de administrare, vis-a-vis cum administreaza procedura. 

          Dl consilier Marian Butnaru: Domnul primar, suntem in 29 aprilie. 

          Dl primar Valentin Vrabie: Stiu, dar pe perioada de urgenta, toate termenele se decaleaza. 

          Preşedintele de şedinţă desemnat domnul consilier local Caprinciu Stelica declară închise lucrările 

şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 29.04.2020. 

 

Preşedinte de şedinţă, 

        CAPRINCIU STELICA 

 

 

 

 

Secretar general al municipiului, 

      jr.Geafar Nesrin 
 

 

 

 

 

 

 

Redactat conform înregistrării audio 
Consilier, Popa Feza 

Compartimentul R.C.L.M.P.A. 
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